
Sebbe Als
Bestyrelsesmøde d. 14.04.2020

Sted: Telefonmøde
Deltagere: Allan, Søren, Solvej, Nicole & Birgit
Fraværende: Kurt, Kathrin 

Referat:

1. Godkendelse af sidste referat
Referatet godkendt.

2. Status på Ottar
Det går stadig godt fremad. 

3. Status på Sebbe
Der er begyndt at vokse græs, hvor der har samlet sig skidt. Det skal fjernes.
Det undersøges hvornår og hvordan Sebbe skal flyttes tilbage på sommerpladsen.

4. Status på Nausten og Bro
Intet nyt

5. Status på veste
Vi har fået et par gode tilbud på kritiske dele til vestene, som vi benytter os af.

6. Kommunikationspolitik (Allans oplæg)
Der var enighed om oplæggets indhold. Der mangler lidt, som Allan arbejder videre på.

7. Corona….
Allan undersøge nærmere, hvordan vi skal forholde os i skibslaget for at være sikre på at overholde 
myndighedernes krav.

8. Økonomi
Ser fin ud.

9. Dato for næste bestyrelsesmøde
Tirsdag d.07.05.2020, Kl. 19:00. Telefonmøde.

10. Evt.
Der er pt. 9 tilmeldte til RomRegatta d.18-20. Der er 2, der måske kan deltage.

Birgit


